
Zakaj tako
Ničkolikokrat so krajani KS Kolodvor ostro protestirali

in prek svojih delegacij zahtevali spoštovanje prometnih
predpisov in odlokov glede »mirujočega prometa« v
Čufarjevi ulici! Ali smo res brez moči, da bi stanovalce te
lepe ulice, predvsem pa šolske otroke OŠ Tone Čufar in
otroke iz sosednjega W Z Ane Ziherl, ki prihajajo na
otroško igrišče, rešili pred škodljivimi izpušnimi plini,
hrupom in nasilnimi avtomobilisti? Zakaj ne moremo
napraviti iz tega parkirišča prijetno sprehajalno Čufar-
jevo ulico, kot nam je že bilo obljubljeno? Ami


